
Fra: kjersti isdal <kisdal@hotmail.com> 
Sendt: torsdag 2. april 2020 21.15 
Til: Marte Hagen Eriksrud 
Kopi: Omre Gunn Cecilie; arild@aasegarden.no; 'Stangnes Fritjof'; Kvarekvål 

Eivind 
Emne: Re: Spørsmål frå grunneigarar Isdal og Åse vedrørande E39 
 
Oppfølgingsflagg: Følg opp 
Status for flagg: Flagget 
 

Hei Marte, 
 
Vi ønskjer ei tilbakemelding og forslag til dato/tid for Skype-møtet. Gunn Omre sa for to 
veker siden at me kunne få til eit møte denne veka her, men me har ikkje fått dette 
stadfesta. 
 
Dei fleste av spørsmåla vi sendte burde vere greie å svare på, og vi kan ikkje sjå at det er 
grunn til å utsetje dette møtet i så lang tid. 
 
Det er mogleg for oss med møte både i morgon og i neste veke. 
 
 
Mvh 
 
Kjersti Isdal og Arild Aase 
 
 
 
 
 

 
From: Marte Hagen Eriksrud <marte.hagen.eriksrud@alver.kommune.no> 
Sent: Wednesday, March 18, 2020 9:50 AM 
To: kjersti isdal <kisdal@hotmail.com> 
Cc: Omre Gunn Cecilie <gunn.omre@vegvesen.no>; arild@aasegarden.no <arild@aasegarden.no>; 
'Stangnes Fritjof' <Fritjof.Stangnes@norconsult.com>; Kvarekvål Eivind 
<eivind.kvarekval@vegvesen.no> 
Subject: SV: Spørsmål frå grunneigarar Isdal og Åse vedrørande E39  
  
Hei,  
Viser til e-post under. Jeg svarer på e-posten i samråd med Gunn Cecilie Omre.  
  
Vi jobber med å svare ut brev fra Arild Aase og Kjersti Isdal, datert 15. mars. Vårt forslag er at vi i vårt 
svar inkluderer en tilbakemelding/vurdering på de moment på medvirkning m.m. som tas opp i e-
posten under.  
  
I tillegg til en skriftlig tilbakemelding, vil vi vurdere aktuelt tidspunkt og ramme for et skypemøte.  
  
Vi ber om forståelse for at vi trenger noe tid til å gå gjennom brevet fra 15. mars og utarbeide en 
tilbakemelding.  
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Marte Hagen Eriksrud | Rådgjevar på plan og analyse

Telefon: 563 75 637

Innbyggjarservice: +47 56 37 50 00
www.alver.kommune.no

Fra: kjersti isdal <kisdal@hotmail.com>
Sendt: onsdag 18. mars 2020 10.11
Til: Omre Gunn Cecilie <gunn.omre@vegvesen.no>; Marte Hagen Eriksrud
<marte.hagen.eriksrud@alver.kommune.no>; arild@aasegarden.no; 'Stangnes Fritjof'
<Fritjof.Stangnes@norconsult.com>; Kvarekvål Eivind <eivind.kvarekval@vegvesen.no>
Emne: Re: Spørsmål frå grunneigarar Isdal og Åse vedrørande E39

Hei Gunn Cecilie,

Takk for presentasjonen.

Vi har stor forståelse for koronasituasjonen, den kom veldig ubeleilig. Om ikkje vi kan få til
eit Skype-møte denne veka, så håper eg at vi kan få det til neste veke.

Som dykk alle har sagt, så er vår einaste muligheit til å påverke i denne fasen av prosessen å
gå gjennom politikarane. Vi opplever at dei fleste politikarane har svært lite kunnskap om
E39-saka. Ei årsak er sjølvsagt kommune-samanslåinga, med mange nye politikarar frå
Meland og Radøy som ikkje har vore informert i saka før. Kommunevalet hausten 2019 betyr
og at det er mange nye politikarar. Når kommuneplanarbeidet/utgreiinga no er i gang att
etter å ha stått stille i fleire år, meiner me at det bør informerast breidt til politikarane,
inbyggjarane, berørte partar m.fl.

Det er sjølvsagt svært krevjande for oss som sterkt berørte partar å snakke med politikarar
som ikkje kjenner saka. Difor må vi bruke mykje tid på å opplyse/forklare. Då treng me god
og oppdatert kunnskap sjølv. Den kunnskapen er det dykk som sit med, og det er då viktig at
dykk gjer oss i stand til å forstå saka godt slik at vi kan formidle riktig informasjon og komme
med gode begrunna innspel i saka. Me må få muligheiten til å ivareta våre interesser.

Eg gjekk inn på lenkja du sendte og leste det som står om medverknad, her står det blant
anna:
https://www.vegvesen.no/fag/veg+og+gate/planlegging/medvirkning-i-
planprosessen/medvirkning-i-planprosessen
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"All god erfaring tilsier at det er viktig å trekke grunneiere, næringsdrivende, velforeninger, 
interesserte borgere, kommunens administrasjon, politikere og andre statlige- og 
fylkeskommunale etater aktivt med i planprosessen." 

  
"Forholdet til omgivelsene kan ivaretas gjennom åpne møter. Poenget er å få fram 
lokalkunnskap som beboere og næringsliv har om planområdet, få aksept/forståelse for 
utredningene og forslagene til løsninger. De berørte bør aktivt inviteres til å komme med sine 
forslag til løsninger etter at de har fått en tilstrekkelig helhetlig problemforståelse. Det er 
viktig å ta omgivelsene på alvor, og vise at det de bidrar med blir vurdert og brukt." 

  
"Det stilles også krav til åpenhet; dvs at plangruppa greier å sette seg inn i andres 
perspektiver og synspunkter. Dette er viktig for å få et godt resultat som Statens vegvesen og 
samfunnet ellers er tjent med." 

  
"Aktiv medvirkning bidrar til økt deltakelse fra berørte og interesserte, fjerner avstand 
mellom etat og borgere og reduserer avmaktsfølelsen." 

  
  
Vi bruker mykje tid å ressurser på å setje oss inn i saka, og forstår at det er mange 
samfunnsinteresser som det skal takast omsyn til - ikkje berre våre. Men vi ønskjer å forsikre 
oss om at det er dei BESTE løysingane som vert utgreiia no, og me har innspel til dette. Me 
ønskjer at ein ser på alle mulegheiter for å redusere konflikt samstundes som ein ivaretar 
dei øvrige måla. Det vil vere leit om politikarane til hausten finn ut at det skulle ha vore 
utgreiia ein alternativ trasée. Då er det for seint. 
  
  
Mvh 

  
Kjersti Isdal 
  
  

 
From: Omre Gunn Cecilie <gunn.omre@vegvesen.no> 
Sent: Tuesday, March 17, 2020 7:00 PM 
To: kjersti isdal <kisdal@hotmail.com>; Marte Hagen Eriksrud 
<marte.hagen.eriksrud@alver.kommune.no>; arild@aasegarden.no <arild@aasegarden.no>; 
'Stangnes Fritjof' <Fritjof.Stangnes@norconsult.com>; Kvarekvål Eivind 
<eivind.kvarekval@vegvesen.no> 
Subject: SV: Spørsmål frå grunneigarar Isdal og Åse vedrørande E39  
  
Hei 
Jeg skal forsøke å få den lagt ut på vegvesen.no under vegprosjekter der også fastsatt planprogram 
og silingsrapporten ligger. 
+ sammendrag av merknader i høringsperiodene i planprogramfasen. 
https://www.vegvesen.no/Europaveg/e39flatoyeikefettunnelen 
  
Jeg har arkivert presentasjonen i vårt arkiv. 
  
Jeg ser ikke for meg at vi kan klare noe Skype- møte med dere denne uken.  
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Mye armer og bein disse første dagene med hjemmekontor. Og uten printer hjemme. Det var også 
mange spørsmål. 
Kanskje vi kan klare det den siste uken før palmehelgen. 
Ellers kan dere lese i plan- og bygningsloven med bestemmelser og retningslinjer og her på 
vegvesen.no hva denne fasen vi er inne i nå innebærer: 
  
https://www.vegvesen.no/fag/veg+og+gate/planlegging/kommunedelplan-med-
konsekvensutredning 
  

Med hilsen 

Gunn Cecilie Omre 

 
Statens vegvesen, Utbygging 

Fagressurser Utbygging, Plan Utbygging 

Besøksadresse: Nygårdsgaten 112, Bergen 

Mobil: +47 95836717 epost: gunn.omre@vegvesen.no 

www.vegvesen.no epost: firmapost@vegvesen.no  
  
  
  

Fra: kjersti isdal <kisdal@hotmail.com>  
Sendt: tirsdag 17. mars 2020 14:29 
Til: Marte Hagen Eriksrud <marte.hagen.eriksrud@alver.kommune.no>; arild@aasegarden.no; Omre 
Gunn Cecilie <gunn.omre@vegvesen.no>; 'Stangnes Fritjof' <Fritjof.Stangnes@norconsult.com> 
Emne: Re: Spørsmål frå grunneigarar Isdal og Åse vedrørande E39 
  

Hei Marte, 
  
Takk for tilbakemelding. 4 veker er lang tid, dersom det er nokre av spørsmåla som enkelt 
kan svarast på tidlegare, ber me om dette. 
  
Kan me få tilsendt presentasjonen til Norconsult frå orienteringa 11.03.2020 no med det 
første? 

  
Det vart sagt på møtet i Utval for real-, plan- og miljø at denne skulle gjerast tilgjengeleg på 
kommunen sine nettsider, dette kan me ikkje sjå er gjort. 
  
Når det gjeld prinsippet om medverknad i denne prosessen er me svært skeptiske. I haust 
fekk me tilbakemelding frå deg at plan for medverknad skulle til politisk behandling på 
nyåret. I møtet 11.03.2020 fekk me beskjed at denne planen skal behandlast først 29.april. 
Det er så langt ute i prosessen at svært mange val i utgreiinga av E39-traséane alt er tekne. 
Då ender me opp med at medverknad berre er eit anna ord for informasjon, og at dei 
einaste både politikarar og innbyggjarar kan påvirke er når det gjeld avbøtande tiltak.  
  
(Dette såg me og i kommuneplanprosessen i haust, der alt vart banka gjennom i hui og hast 
uten å ta hensyn til innspel/medverknad.) 
  
Mvh 
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Kjersti Isdal

From: Marte Hagen Eriksrud <marte.hagen.eriksrud@alver.kommune.no>
Sent: Tuesday, March 17, 2020 12:40 PM
To: arild@aasegarden.no <arild@aasegarden.no>; 'Omre Gunn Cecilie' <gunn.omre@vegvesen.no>;
'Stangnes Fritjof' <Fritjof.Stangnes@norconsult.com>
Cc: 'kjersti isdal' <kisdal@hotmail.com>
Subject: SV: Spørsmål frå grunneigarar Isdal og Åse vedrørande E39

Hei,
Jeg kan bekrefte at vi har mottatt skriv med spørsmål.

Til orientering så er det Alver kommune som vil koordinere tilbakemeldingen på brevet. Kommunen
vil tilstrebe å svare så snart som mulig, og innen 4 uker. På grunn av den ekstraordinære
samfunnssituasjonen kan ta det også ta lengre tid, men jeg regner ikke med at det vil være tilfelle.

Marte Hagen Eriksrud | Rådgjevar på plan og analyse

Telefon: 563 75 637

Innbyggjarservice: +47 56 37 50 00
www.alver.kommune.no

Fra: arild@aasegarden.no <arild@aasegarden.no>
Sendt: tirsdag 17. mars 2020 12.37
Til: Marte Hagen Eriksrud <marte.hagen.eriksrud@alver.kommune.no>; 'Omre Gunn Cecilie'
<gunn.omre@vegvesen.no>; 'Stangnes Fritjof' <Fritjof.Stangnes@norconsult.com>
Kopi: 'kjersti isdal' <kisdal@hotmail.com>
Emne: Spørsmål frå grunneigarar Isdal og Åse vedrørande E39

Hei

Grunneigarane på Isdal og Åse lurer på om Alver kommune, Vegvesenet og Norconsult har mottatt
skriv med spørsmål, til orienteringa som vart gjort av Norconsult på Frekhaug kommunehus den
11.03.2020.
Samtidig ynskjer vi ein dato for når me kan forvente svar på spørsmåla.

Med helsing

For grunneigarar Isdal og Åse

Kjersti Isdal
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Arild Aase 
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